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Sandro Dragone
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Sandro Dragone is lid van de integratieraad van de stad Bocholt. Bruno Wansing, de
integratieambtenaar van de stad, sprak met de Italiaanse burger, die we hier aan u willen
voorstellen.

Sandro Dragone, zoon van een Italiaanse vader en een Duitse moeder, werd in 1990 in
Bocholt geboren. Hij heeft de Italiaanse nationaliteit. "Ik zou genaturaliseerd kunnen
worden, maar ik ben eraan gehecht," zegt Sandro Dragone, die verzekeringsagent is voor
Gothaer en daarnaast een online winkel voor Italiaanse delicatessen runt.

Hij is getrouwd met Damaris en heeft twee kinderen, Melina is drie jaar oud en de kleine
Maurizio is net twee maanden oud.

Ik ben Italiaans en kom uit Bocholt

Met een grote JA met een uitroepteken antwoordde Sandro Dragone op de vraag of hij zich
geïntegreerd voelt. "En dat komt omdat ik in mijn hele leven tot nu toe nooit het gevoel heb
gehad dat het negatief is om Italiaan te zijn," benadrukt Dragone. Maar misschien heeft
dat ook te maken met het feit dat Italië voor Duitsers DE vakantiebestemming bij uitstek is
en Duitsers houden van de Italiaanse keuken en de Italiaanse manier van leven. "Ik ben
Italiaans en kom uit Bocholt," zegt Dragone en voegt eraan toe: "Bocholt staat open voor
alles en iedereen. Door zijn werk heeft hij contact met veel - zelfs totaal verschillende -
mensen. Hij heeft nog nooit te maken gehad met afwijzing of discriminatie. "Integendeel,

"Bocholt staat open voor alles en iedereen".

© Bruno Wansing
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mensen staan hier altijd heel open voor mij, maar misschien komt dat ook wel door mijn
positieve instelling," veronderstelt Dragone.

Openheid, acceptatie, taal

Voor een goede integratie zijn volgens hem vooral openheid, acceptatie van
andersdenkenden en vooral taal belangrijk. Het liefst zou hij zien dat de Integratieraad
niets meer te doen had. "Dan zou integratie op alle gebieden geslaagd zijn en geen taak
meer zijn. Maar dat is de ideale situatie," zegt Dragone. Iedere burger moet zich
aangesproken voelen en iedereen moet met iedereen kunnen praten.

Jij doet het!

Hij kwam bij de Integratieraad via voormalig voorzitter Emanuele Mascolo. "Toen hij
vanwege zijn gezondheid niet meer in staat was om de taken in de Integratieraad op zich
te nemen, zei hij tegen mij: 'Doe jij het maar,'" vertelt Dragone. Mascolo, zegt hij, realiseerde
zich dat hij een goede verstandhouding had met de mensen. "In mijn korte tijd heb ik al
gezien hoe belangrijk de kwestie is en ik geniet ervan als ik kan helpen". Emanuele
Mascolo had in zijn tijd echt gas gegeven en had veel goede en belangrijke contacten tot in
de hoogste politieke functies.

Cultuur beleven, de taal van herkomst onderwijzen

Met de Integratieraad wil hij het mogelijk maken dat mensen met een interantionaal
familieverleden hun cultuur kunnen beleven.

Een heel belangrijk aandachtspunt is het onderwijzen van de taal van herkomst voor
mensen met een internationale familiegeschiedenis. "Ik had graag Italiaans gehad als
HSU," blikt Dragone een beetje weemoedig terug. Dan zou hij zeker niet de problemen van
vandaag hebben - vooral in het schrijven. "Als de vraag naar HSU niet zo groot is, dan
moeten de kinderen met een Duitse achtergrond worden meegenomen. Waarom zouden de
vriendjes of vriendinnetjes die toch al samen spelen op deze manier niet ook samen een
andere taal kunnen leren of leren?" vraagt Sandro Dragone.

Een andere wens is dat de ideeën die verzameld, ontwikkeld en opgezet worden in de
Integratieraad ook hun vruchten zullen afwerpen.

Betrek de Integratieraad in een vroeg stadium

Over de acceptatie van de integratieraad door de raad, het bestuur en de bevolking is
Dragone terughoudend: "Ik zit nog niet zo lang in de raad, het is mijn eerste termijn. Mijn
gevoel zegt ja, ook al zijn er negatieve beslissingen genomen die ik niet per se kon
begrijpen," zei Dragone. De Integratieraad staat niet zo in het middelpunt van de
belangstelling, noch in het bestuur, noch in de gemeenteraad, maar het "vergeten" is
waarschijnlijk niet kwaadaardig.

In dit verband zou hij graag zien dat er meer aandacht wordt besteed aan de bedoelingen
van de integratieraad en dat de integratieraad in een vroeg stadium wordt betrokken
voordat er beslissingen worden genomen.



www.bocholt.de/nl/sociaal-en-onderwijs/sociale-voorzieningen/integratie/wij-in-de-ir/sandro-dragone Seite 4/4

Stadt Bocholt - Der Bürgermeister 

Kaiser-Wilhelm-Straße 52-58, 46395 Bocholt 

www.bocholt.de 

Instagram: @stadt.bocholt | Facebook: fb.com/stadt.bocholt

Neem contact op met


